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مسئولان نباید خود را از مردم جدا کنند. وضعیت معیشتی مردم بسیار بد است؛ نمیتوانیم توقع داشته باشیم که صدای اعتراض

کسی بلند نشود.

باور نمیکردند که این انقلاب ۴۰ سال سرپا بماند؛ 

به گزارش اسپادانا خبر، آیتاالله احمد جنتی در نشست هماهنگی برگزاری چهلمین سالگرد انقلاب اسلامی، با بیان اینکه خداوند
پیروزی انقلاب اسلامی را نصیب ملت ایران کرد و شاید در آینده هم نصیب هیچکس نشود، گفت: انقلاب اسلامی توانست

توطئههای سیاسی و امنیتی را از بین برود و حتی برخی باور نمیکردند که این انقلاب ۴۰ سال سرپا بماند.

دبیر شورای نگهبان به دستاوردهای نظام در سالهای پس از انقلاب اسلامی اشاره کرد و گفت: شناخت تهدیدات داخلی و
خارجی موضوع مهمی است که باید به آن توجه کرد. البته من نگران سال آیندهام که چه اتفاقاتی رخ خواهد داد چرا که باید

احتمالات را بررسی کرد و مدنظر قرار داد.

وی به تلاشهای دشمنان انقلاب برای ضربه زدن به این نظام اشاره کرد و گفت: باید صدای مردم را شنید و با آنها همصدا
شد. مسئولان نباید خود را از مردم جدا کنند. وضعیت معیشتی مردم بسیار بد است. زمانی که غذا میخورم ناراحتم که چرا ما
دستمان به دهانمان میرسد ولی برخی دیگر از مردم این امکان را ندارند. مسئولان باید با وضع فقیرانه زندگی کنند تا فقرا از

غصه دق نکنند؛ وقتی وضع معیشتی بد باشد همین فقرا در خیابان اعتراض میکنند چرا که نمیتوانند زندگی را تحمل کنند.

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی با اشاره به شرایط اقتصادی جامعه گفت: نمیتوانیم توقع داشته باشیم که صدای
اعتراض کسی بلند نشود. صدای اعتراضات باید بلند اما طبق موازین قانونی باشد. ما یک مجموعه وظایف عمومی داریم و

باید مانع حرکت ماشینهای میلیاردی در خیابانها شد. باید برای مردم مستضعفی که نان برای خوردن ندارند و این ماشینهای
گرانقیمت را در خیابانها میبینند، فکری کرد.

وی به اقدامات صورت گرفته از مسئولان برای بهبود وضعیت معیشتی و اقتصادی مردم اشاره کرد و گفت:قرار شده وزرا و
مسئولان با مردم صحبت کنند و به مردم بگویند که چه کردهاند و چه میتوانند بکنند تا مردم آرام شوند. باید مردم را قانع کرد

تا متوجه شوند که به فکرشان هستیم و اگر هم نتوانستهایم کاری کنیم تصمیم داشتهایم ولی موفق نشدهایم.

رییس مجلس خبرگان بر لزوم هرچه باشکوهتر شدن چهلمین سالگرد انقلاب اسلامی تاکید کرد و گفت: در چهلمین سالگرد
پیروزی انقلاب اسلامی همه باید بدانند ما با آمریکا و اسرائیل و عربستان طرف هستیم و باید اینها را سر جایشان بنشانیم. آنها
باید بدانند که با مردم طرف هستند نه اینکه صرفا با مسئولان نظام طرف باشند. بلکه ۸۰ میلیون جمعیت کشور در مقابل آنها

هستند.

دبیر شورای نگهبان مساله امروز را توطئه براندازی نظام و اسلام عنوان کرد و بیان داشت: باید توطئهها را خنثی کرد و
مساله براندازی را جدی گرفت.
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